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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 11 aprilie 2025 cu ocazia ședinței extraordinare convocată de 

îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu doua zile înainte de data stabilită.  

 Ședința Consiliului local se desfășoară prin mijloace electronice, printr-o 

platformă online de videoconferință, iar la apelul nominal al președintelui de ședință 

sunt prezenți cei 18 consilieri locali în funcție.  

 La ședință participă viceprimar Cristian Hendrea, secretar general Călin Costoiu 

și funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al Primarului.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 

ordinare din data de 27 martie 2025 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 

întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. 

 Întrucât nu există obiecții, președintele de ședință supune la vot procesul verbal 

care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 În continuare, președintele de ședință, dna consilier local Giurgiu Margareta 

prezintă următorul proiect al ordinii de zi : 

  1.Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr.67/2025 referitoare la 

aprobarea bugetului general al municipiului Orăștie pe anul 2025. 

 2.Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului anual al achizițiilor 

publice pentru anul 2025. 

 3.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a 

Regulamentului Local de Urbanism – Reabilitarea și revitalizarea integrată a spațiilor 

publice urbane din Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara.  

 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi sunt prezentate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind modificarea HCL nr.67/2025 referitoare la aprobarea bugetului 

general al municipiului Orăștie pe anul 2025. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Economică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 

economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.93/2025 privind modificarea HCL nr.67/2025 

referitoare la aprobarea bugetului general al municipiului Orăștie pe anul 2025. 

 La punctul al doilea al ordinii de zi sunt arătate motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind actualizarea Programului anual al achizițiilor publice pentru anul 

2025. 

 Dl director Stănilă Marius prezinta raportul întocmit de Direcția Tehnică. 
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 Dl consilier local Jula Radu Ioan da citire raportului de avizare al comisiei 

pentru activități economico-financiare. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, referitor la achiziția de motocoase și din 

câte știe și anul trecut s-a mai făcut achiziție de genul acesta pentru acest serviciu, 

propunerea dansului este ca acele motocoase și tot ce cumpărăm să fie inscripționate 

vizibil sau dacă nu pusă o etichetă, ca să se știe ca aparțin de primărie. De asemenea, 

dorește dacă este și dna contabil prezentă, ar vrea să știe pentru următoarea ședință 

câți bani alocă primăria pentru aceste servicii de spații verzi, câți angajați sunt, care 

este programul lor de lucru și cui sunt subordonați aceștia.  

 Dl director Stănilă Marius intervine și precizează că, programul de lucru al 

personalului de la spații verzi este zilnic de luni până vineri, de la ora 7 la ora 15.   

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă cui sunt subordonați aceștia. I se 

răspunde de către dl director Stănilă Marius care arată că, angajații sunt subordonați 

Direcției Administrarea Domeniului public și privat și își desfășoară activitatea 

împreună cu personalul de la Serviciul Public de Gospodărire Comunală. 

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă că, dimineața de unde știm noi când și 

unde se află acești angajați. 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, în fiecare săptămână se face un 

program pentru săptămâna următoare și sunt alocați pe zone în fiecare zi. 

 Dl consilier local Bota Adrian arată că, la următoarea ședință de consiliu local 

vom continua chestia referitoare la spațiile verzi, fiindcă dânsul s-a săturat să 

plătească oameni de la primărie să își facă treaba, dânsul de ani de zile plătește 

oameni ca să tundă gardul, iar ceea ce i s-a întâmplat săptămâna trecută o să aflați în 

următoarea ședință de consiliu local, ce atitudine au acești oameni, inclusiv șeful lor, 

care l-a sfătuit că îi poate chema după-amiaza și bineînțeles să îi și plătească, ca să îi 

tundă gardul, ceea ce i se pare incredibil. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.94/2025 privind actualizarea Programului anual al 

achizițiilor publice pentru anul 2025.  

 La ultimul punct al ordinii de zi sunt expuse motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a Regulamentului Local de 

Urbanism – Reabilitarea și revitalizarea integrată a spațiilor publice urbane din 

Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-

șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă care este urgența 

pentru un plan urbanistic zonal de 16.000 mp, pe care noi să îl vedem și să aducem 

amendamente în două zile. 

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina arată că, urgența este reprezentată de depunerea 

acestui proiect și implic a cererii de finanțare și este necesară urgentarea procedurilor 

în acest sens. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru întreabă cât timp a durat 

crearea acestui proiect. 
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 Dl director Stănilă Marius menționează că, în cadrul proiectului este inclus și 

acest plan urbanistic zonal, este o cerință în cadrul proiectului să avem aprobat planul 

urbanistic zonal. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, ideea este că ne dați 

să acceptăm planul urbanistic zonal, după ce am văzut două zile ce s-a întâmplat 

acolo și știe că urmează să se demoleze garajele din zona blocurilor nr.4, 8, 10 și 

întreabă dacă urmează să fie demolate acele garaje.  

 Dna arhitect-șef Mutu Mădălina intervine și precizează că, nu vor fi demolate 

garajele din zona respectivă. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru arată că, în două zile 

consilierii nu au cum să citească atâta documentație, de ce nu se folosesc genul aceste 

de puncte pentru ordinea de zi a ședințelor ordinare și întreabă că, este chiar urgent să 

votăm în momentul acesta sau putem vota acest proiect într-o ședință ordinară, așa 

cum ar fi normal, deoarece nu are nicio legătură cu bugetul, cu calamitați naturale, cu 

absolut nimic conform Legii nr.57/2019. 

 Dl director Stănilă Marius intervine și menționează că, da, dacă l-am propus 

pentru ședința aceasta online am considerat că este oportun. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru intervine și întreabă dacă este 

oportun sau este neapărat. 

 Dl director Stănilă Marius arată că, este neapărat, acum cum consideră și 

consilierii. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru menționează faptul că, este 

convins că nu a apucat nimeni să citească materialele de ședință. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta precizează că, dânsa a reușit să citească 

documentația transmisă și s-a mai discutat despre acest proiect, că trebuie făcut ceva 

în zona blocurilor.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 

aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Dl consilier local Teodorescu Octavian Alexandru solicită să fie consemnate 

voturile „pentru” și să precizeze fiecare cum votează.  

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian solicită ca votul său să fie consemnat 

nominal.  

 Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre fiind consemnate      

13 voturi „pentru”, consilierii locali ai Partidului Social Democrat și ai Partidului 

Național Liberal, trei voturi „împotrivă”, consilierii locali Secui Adrian Iulian, 

Teodorescu Octavian Alexandru și Fugaciu Nadina Rodica, iar doi consilieri locali        

s-au abținut de la vot. 

 Este adoptată Hotărârea nr.95/2025 privind aprobarea unui Plan Urbanistic 

Zonal și a Regulamentului Local de Urbanism – Reabilitarea și revitalizarea integrată 

a spațiilor publice urbane din Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara.  

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

                Președinte de ședință,                                                   Secretar General,                                                                   

                Margareta GIURGIU                                  jr.Călin COSTOIU 

 


